

# 浙江奔一新能源有限公司

## ZHEJIANG BENYI NEW ENERGY CO.,LTD.

WENZHOU BRIDGE INDUSTRIAL ZONE, BEIBAIXIANG, YUEQING, ZHEJIANG 325603, CHINA

TEL: 0086-577-57177008

FAX:0086-577-57177007

### MODERN SLAVERY STATEMENT

#### 现代奴隶制和人口贩卖声明

#### Our Commitment

##### 我们的承诺

Our goal is always to be “Doing The Right Thing”. We work to the highest professional standards.

我们的目标是，始终“做正确的事情”。我们秉承最高的专业标准。

Our commitment to responsible business is reflected in how we run our firm. we play a part in the community, supporting others and bringing about beneficial change wherever we can.

我们致力于成为负责任的企业，这一承诺体现在我们的经营方式中。我们参与社区活动，力所能及地帮助他人并促成有益的变革。

We are committed to implementing and enforcing our Modern Slavery and Human Trafficking Policy. We both monitor and work to improve the systems we have put in place to ensure that modern slavery does not take place anywhere in our business and no one with whom we do business benefits from or in any way contributes to Modern Slavery.

我们严格践行《反现代奴隶制和人口贩卖政策》。我们将监督并着力改善我们已确立的制度，确保我们的业务中不存在现代奴隶制现象，同时确保与我们有业务来往的任何人士均不受益于或以任何形式促成现代奴隶制现象。

It is the responsibility of all at Benyi New Energy to ensure compliance with our Policy. We work to ensure that all who work at Benyi New Energy fully understand how we strive to improve the impact of our Policy.

在奔一新能源，我们都有责任确保我们的政策得到遵守。我们还要确保所有在奔一新能源工作的人士充分理解我们努力提高这一政策的影响力。

We expect all who do business with us, including those in our supply chain, to have the same commitment, as we do, to our Policy.

我们期望与我们开展业务的任何人士（包括处于我们供应链上的各方）都能够就我们的政策做出相同的承诺。

#### Introduction

##### 简介

BENY New Energy is a trusted manufacturer of protective components for photovoltaic systems across the globe. Our experience of working in the electrical industry for more than 30 years allows us to create solar DC components that comply with the latest DC standards. Through our focus on solar DC protection design, production, and marketing, we can bring brand-building PV protection solutions.

奔一新能源是全球专业的光伏电气产品制造商。在电气行业有 30 多年经验，研发创新符合最新直流标准的光伏元器件。专注于太阳能发电系统直流侧电气保护元器件领域产品的研发和创新，以及新能源应用领域市场的开发、推广和普及。

浙江奔一新能源有限公司  
ZHEJIANG BENYI NEW ENERGY CO.,LTD.

WENZHOU BRIDGE INDUSTRIAL ZONE, BEIBAIXIANG, YUEQING, ZHEJIANG 325603, CHINA

TEL: 0086-577-57177008

FAX:0086-577-57177007

**Staff Training**

员工培训

Our focus has been on raising awareness as to the obligations contained in the Act and the presence of slavery and human trafficking throughout the world. Information regarding what Modern Slavery is and how it may impact our business was sent to all who work for Beny New Energy when the Policy was launched.

我们一贯重视让员工进一步认识到《2015年现代奴隶法案》所规定的义务，以及世界范围内存在的奴隶制和人口贩卖现象。《反现代奴隶制和人口贩卖政策》发布时，我们向为奔一新能源工作的所有人员发送了信息，介绍什么是现代奴隶制及其如何影响我们的业务。

Title/职位: CEO

Print name/名字: 王俊丹

Signature/签字:



Date/日期: Jan. 1st 2023

Stamp/盖章: Zhejiang Benyi New Energy Co.,Ltd.

